
Protok614. 

sesji Sejmiku Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego 

w dni u 26 stycznia 2015 roku 

Sesja odbyla siy w Swiytokrzyskim Centrum Onkologii w Kielcach. 

Obradom przewodniczyl Arkadiusz B~k Przewodnicz~cy Sejrniku Wojew6dztwa 

Swi~tokrzyskiego. 

Sesja rozpoczyla siy 0 godzinie 11 :00 i trwala do 13:00. 

Sesja odbyla si~ wedlug nast~puj~cego porz~dku: 

1. Otwarcie IV sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Zgloszenie wniosk6w 0 zmiany lub uzupelnienie porz'!dku obrad sesji. 
4. Wyb6r sekretarzy obrad. 
5. Glosowanie nad wnioskami 0 zmiany lub uzupelnienie porz'!dku obrad. 
6. Zapytania i interpelacje Radnych. 
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7. Informacj a Marszalka Woj ew6dztwa z dzialalnosci Zarz'!du 
Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego w okresie miydzy sesjami. 

8. Informacja Przewodnicz'!cego i Wiceprzewodnicz'!cych Sejmiku 
z dzialalnosci w okresie miydzy sesjami. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie likwidacji aglomeracji Balt6w: 

a) wyst'lpienie Czlonka Zarz'ldu - p. Piotr ZOf'ldek, 
b) stanowisko Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Srodowiska, 
c) dyskusja, 
d) glosowanie uchwaly. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawle likwidacji aglomeracji 
Szyd16w: 

a) wyst'lpienie CZfonka Zarz'ldu - p. Piotr Zol'ldek, 
b) stanowisko Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Srodowiska, 
c) dyskusja, 
d) glosowanie uchwaly. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody dla 
Wojew6dzkiego Szpitala Zespolonego w Kielcach na wynajem 
pomieszczen 0 l,!cznej powierzchni 89,00 m2 

W Przychodni Przyszpitalnej 
w Kielcach ul. Artwinskiego 1, na okres 3 lat: 
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a) wyst,!pienie Czlonka Zarz'!du - P . Kazimierz Kotowski, 
b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Spolecznej i Spraw Rodziny, 
c) dyskusja, 
d) glosowanie uchwaly. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla gminy Stopnica z przeznaczeniem na wsparcie realizacji 
zadania wlasnego gminy okreslonego wart. 17 ust. 2 pkt. 4 ustawy 
z dnia 12 marca 2004 r. 0 pomocy spolecznej - "podejmowanie innych 
zadan z zakresu pomocy spolecznej wynikaj,!cych z rozeznanych 
potrzeb gminy w tym tworzenie i realizacja programow oslonowych": 

a) wyst,!pienie Czlonka Zarz'!du - p. Piotr Zol,!dek, 
b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Spolecznej i Spraw Rodziny, 
c) stanowisko Komisji Budzetu i Finans6w, 
d) dyskusja, 
e) glosowanie uchwaly. 

13. Rozpatrzenie proj ektu uchwaly w sprawie rezygnacJ 1 

z nabycia przez Wojewodztwo Swiytokrzyskie 24 880 akcji imiennych 
Swiytokrzyskiej Agencji Rozwoju Regionu S.A. nalez'!cych 
do Equilibrium Solutions Sp. z 0.0. z siedzib,! w Warszawie: 

a) wyst,!pienie Czlonka Zarz'!du - p. Agata Binkowska, 
b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Wsp61pracy z Zagraniq, 
c) stanowisko Komisji Budzetu i Finans6w, 
d) dyskusja, 
e) glosowanie uchwaly. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Sejmiku 
Wojewodztwa Swiytokrzyskiego w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Wojewodztwa Swiytokrzyskiego na lata 2015-2028: 

a) wyst,!pienie Skarbnika Wojew6dztwa - p. Maria Fidzinska- Dziurzyilska, 
b) stanowisko Komisji Budzetu i Finans6w, 
c) dyskusja, 
d) glosowanie uchwaly. 

15. Rozpatrzenie projektow uchwal w sprawle zmlan w budzecie 
wojewodztwa na 2015 r.: 

a) wyst,!pienie Skarbnika Wojew6dztwa - p. Maria Fidzinska- Dziurzyilska, 
b) stanowisko Komisji Budzetu i Finans6w, 
c) dyskusja, 
d) glosowanie uchwal. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu kontroli 
Komisji Rewizyjnej na 2015 r.: 



a) wyst~pienie Przewodnicz~cego Komisji Rewizyjnej - p. KrzysztofDziekan, 
b) dyskusja, 
c) glosowanie uchwaly. 

17. Sprawy raine. 
18. Zamkni«cie obrad IV sesji Sejmiku Wojewadztwa Swi«tokrzyskiego. 

Przebieg sesji: 
Ad.1 

Przewodnicz~cy Sejrniku Arkadiusz B~k powital radnych i zaproszonych gosci zgodnie 

z zal~czonymi listami obecnosci (zal~cznik nr 1,2,3,4,5). 

Ad.2 
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Przewodnicz~cy Sejrniku stwierdzil, ze w sesji uczestniczy 28 radnych, tym samym obrady 

s~ prawomocne. 

Ad.3 

Radni otrzymali porz~dek obrad (zal~cznik nr 6). 

Przewodnicz~cy Sejrniku zapytal, czy ktos zglasza wnioski 0 zmlany lub uzupelnienie 

porz~dku obrad. 

Andrzej Prus Wiceprzewodnicz~cy Sejrniku w imieniu Klubu Prawo i Sprawiedliwose 

, wnioskowal 0 rozszerzenie porz~dku obrad 0 punkt : 

• w sprawie przyjycia apelu do rz~du Rzeczypospolitej Polskiej 0 ujycie w Programie 

Budowy Drog Krajowych na lata 2014- 2023 inwestycji drogowej pod nazw'! 

"Budowa obwodnicy W~chocka 0 dlugosci 12 km" 0 kluczowym znaczeniu dla 

rozwoju polnocnej cZysci Wojewodztwa Swiytokrzyskiego(za!~cznik nr 7). 

Wywillzala si« dyskusja, w kt6rej glos zabrali: 

Kazirnierz Kotowski Czlonek Zarz~du, zaznaczyl, izjest to kwestia wazna. Nadmienil, 

ze Adam Jarubas Marszalek Wojewodztwajest na spotkaniu w Warszawie z pani~ Minister 

Infrastruktury i Rozwoju Mari~ Wasiak i marszalkami wojewodztw. Tematem rozmow mialy 

bye zmiany w kontraktach terytorialnych zwi~zane z uregulowaniem kwestii wysokosci, 

sposobu i warunkow dofinansowania regionalnych programow operacyjnych na lata 2014-

2020. Dlatego nie widzi potrzeby wprowadzenia do porz'!dku obrad ww. projektu. 
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Grigor Szaginian Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku uwazal, ze warto poprzee ww. projekt 

tylko nalezy go jeszcze dopracowae. 

Grzegorz Galuszka Przewodnicz~cy Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Wspolpracy 

z Zagranic~ potwierdzil, iz wniosek jest zasadny. Zaproponowaf, zeby ta uchwala trafila na 

Komisjy Strategii Rozwoju, Promocji i Wsp61pracy z Zagraniq a p6zniej na Zarz'!d. 

Andrzej Prus Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku poinformowal, ze ta uchwala powinna bye 

przyjyta na dzisiejszej sesji poniewaz 31 stycznia 20 15r. Mija termin sldadania wniosk6w. 

Przewodnicz~cy Sejmiku Arkadiusz B~k poddal wniosek w sprawie przyjycia apeJu do 

rz'!du Rzeczypospolitej Polskiej 0 ujycie w Programie Budowy Dr6g Krajowych na lata 2014-

2023 inwestycji drogowej pod nazw'! "Budowa obwodnicy W,!chocka 0 dlugosci 12 km" 

o kluczowym znaczeniu dla rozwoju p61nocnej cZysci Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego pod 

gfosowanie. Zapytal, kto z radnych jest za przyjyciem wniosku, kto jest przeciwny, kto 

wstrzymal siy od glosowania? 

Wniosek 0 rozszerzenie porz'!dku obrad 0 ww. punkt zostal podjyty wiykszosci,! glos6w (20 

za, a 8 siy wstrzymalo od glosowania) . 

Przewodnicz~cy Sejmiku Arkadiusz B~k poinformowal, ze zostanie wprowadzony jako 

pUnkt 17 do porz'!dku obrad, a punkt 17 bydzie kolejnym punktem. 

AdA 

Na sekretarzy obrad Sejmik wybral radnego Andrzeja Kryja 

La tosiilskiego. 

Ad. 5 

Glosowanie nast,!pilo w punkcie 3. 

Ad. 6 

W punkcie tym interpelacjy zlozyli w sprawie: 

radnego Bogdana 

Radny Henryk Milcarz, likwidacji szk61 na terenie wojew6dztwa Swiytokrzyskiego, 

a w szczeg61nosci w Zagnansku(zaf'!cznik nr 8 ). 

Radny Bogdan Latosiilski I wyplaty ekwiwalentu za urlop wypoczynkowy dla Czlonk6w 

Zarz'!du Wojew6dztwa(zal,!cznik nr 9 ). 



Radny Mieczyslaw G'rbski, przygotowania wsp61nie z Gmin,! Zagnansk projektu 

i wykonania przebudowy drogi wojew6dzkiej nr 750 a przede wszystkim wykonania 

chodnika przy tej drodze(zal,!cznik nr 10). 

Radny Bartlorniej Dorywalski, struktur organizacyjnych nowego Szpitala Dzieci«cego oraz 

jego funkcjonowania oraz poruszyl kwestie : 

Czy mozliwe jest podawanie chemii poza siedzib,! Swi«tokrzyskiego Centrum Onkologii? 

Czy wszystkie samorz'!dy z terenu wojew6dztwa zostaly poinformowane w jakim terminie 

rozpoczn'! si« nabory w ramach nowej perspektywy unijnej, jakie b«d'l kluczowe zalozenia, 

wysokosc dofinansowania, obszary, itd . inne szczeg6ly? 

Przedstawienia informacji z wykorzystania srodk6w unijnych z RPO poprzedniej 

perspektywy na lata 2007-2013 ze szczeg61nym uwzgl«dnieniem: przeznaczenia srodk6w 

w ramach poszczeg61nych dzialan oraz podzialu terytorialnego na gminy i powiaty(zal,!cznik 

nr 11 ). 

Ad.7.S 
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Przewodnicz~cy Sejrniku Arkadiusz B~k poinformowal, ze "Informacja Marszalka 

Wojew6dztwa z dzialalnosci Zarz'!du Wojew6dztwa Swi«tokrzyskiego w okresie mi«dzy 

sesjami" (zal'lcznik nr 12 ) oraz "Informacja Przewodnicz'!cego Sejmiku 

i Wiceprzewodnicz'lcych Sejmiku z dzialalnosci w okresie mi«dzy sesjami"(zah!cznik nr 13) 

byly przekazane drog,! elektroniczn'!. 

I Zapytal czy s,! pytania. 

, Wobec braku poinformowal, ze obie informacje zostaly przyj«te przez Sejmik. 

Ad. 9 i 10 

Radni otrzymali projekty uchwal w sprawie: 

- likwidacji aglomeracji Balt6w (zal'!cznik nr 14 ), 

- likwidacji agiomeracji Szydl6w (zal,!cznik nr 15). 

Glos zabral Piotr Zol~dek Czlonek Zarz~du, kt6ry om6wil, przedstawil projekty uchwal, 

a nast«pnie poprosil 0 przyj«cie przez Sejmik ww. projekt6w. 
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Wojciech Borz~cki Przewodnicz~cy Kornisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony 

Srodowiska poinformowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu ww. projekt6w uchwal przez 

Komisjy ( Opinie Nr 39115-40 115 stanowict zalctczniki nr 16 i 17 ). 

Glos6w w dyskusji nie bylo. 

Przewodnicz~cy Sejrniku Arkadiusz B~k poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawi e 

likwidacji ag10meracji Balt6w. Zapytal kto z radnych jest za podjyciem uchwaly, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymal siy od glosowania? 

Uchwala Nr IV/89115 w ww. sprawie zostala podjyta przez Sejrnikjednoglosnie i stanowi 

zalctcznik nr 18 do protokolu. 

Przewodnicz~cy Sejrniku Arkadiusz B~k poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie 

likwidacji aglomeracji Szyd16w. Zapytal kto z radnych jest za podjyciem uchwaly, kto j est 

przeciwny, kto wstrzymal siy od glosowania? 

Uchwala Nr IV/90115 w ww. sprawie zostala podjyta przez Sejmikjednoglosnie i stanowi 
zalctcznik nr 19 do protokoru. 

· Ad.ll 

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody dla Wojew6dzkiego Szpita1a 

Zespolonego w Kielcach na wynajem pomieszczen 0 lctcznej powierzchni 89,00 m2 

w Przychodni Przyszpita1nej w Kielcach ul. Artwinskiego 1, na okres 3 1at (zalctcznik nr 20). 

Glos zabral Kazirnierz Kotowski Czlonek Zarz~du , kt6ry om6wil, przedstawil proj ekt 

uchwaly, a nastypnie poprosil 0 przyjycie przez Sejmik ww. projektu. 

Slawornir Marczewski Przewodnicz~cy Kornisji Zdrowia, Polityki Spolecznej i Spraw 

Rodziny poinformowal 0 pozytywnyrn zaopiniowaniu ww. projektu przez Komisje ( Opinia Nr 

5 115 stanowi zalctcznik nr 21 do protokoru) . 
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Glos6w w dyskusji nie bylo. 

Przewodnicz~cy Sejrniku Arkadiusz B~k poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie 

wyrazenia zgody dla Wojew6dzkiego Szpitala Zespolonego w Kielcach na wynajem 

pomieszczen 0 h!cznej powierzchni 89,00 m2 w Przychodni Przyszpitalnej w Kielcach 

ul. Artwinskiego l , na olaes 3 lat. Zapytal kto z radnych jest za podjyciem uchwaly, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymal siy od giosowania? 

Uchwala Nr IV/91115 w ww. sprawie zostala podjyta przez Sejmikjednoglosnie i stanowi 

zai'!cznik nr 22 do protokoru. 

Ad.12 

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla gminy 

Stopnica z przeznaczeniem na wsparcie realizacji zadania wlasnego gminy okreslonego 

wart. 17 ust. 2 pkt. 4 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. 0 pomocy spolecznej - "podejmowanie 

innych zadan z zakresu pomocy spolecznej wynikaj,!cych z rozeznanych potrzeb gminy 

, w tym tworzenie i realizacja program6w oslonowych"(zal,!cznik nr 23 ). 

Glos zabral Piotr Zol~dek Czlonek Zarz~du, kt6ry om6wil, przedstawii projekt uchwaly, 

a nastypnie poprosil 0 przyjycie przez Sejmik ww. projektu. 

Slawornir Marczewski Przewodnicz~cy Kornisji Zdrowia, Polityki Spolecznej i Spraw 

Rodziny poinformowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu przez Komisje ( Opinia Nr 

6115 stanowi zai'!cznik nr 24 do protokoru). 

Malgorzata Stanioch Przewodnicz~ca Kornisji Budietu i Finasow poinformowala 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu przez Komisje ( Opinia Nr14 115 stanowi zal'!cznik 

nr 25 do protokoru). 
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Glos6w w dyskusji nie bylo. 

Przewodniczqcy Sejmiku Arkadiusz Bqk poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla gminy Stopnica z przeznaczeniem na wsparcie 

realizacji zadania wlasnego gminy okreslonego wart. 17 ust. 2 pkt. 4 ustawy z dnia 12 marca 

2004 r. 0 pomocy spolecznej - "podejmowanie innych zadan z zakresu pomocy spolecznej 

wynikaj,!cych z rozeznanych potrzeb gminy w tym tworzenie i realizacja program6w 

oslonowych". Zapytal kto z radnych jest za podjyciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto 

wstrzymal siy od glosowania? 

Uchwala Nr IV 192115 w ww. sprawie zostala podjyta przez Sejmik jednoglosnie i stanowi 

zal'!cznik nr 26 do protokolu. 

Ad.13 

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawle rezygnacJI z nabycia przez Wojew6dztwo 

Swiytolazyskie 24 880 akcji imiennych Swiytokrzyskiej Agencji Rozwoju Regionu S.A. 

naleZ'!cych do Equilibrium Solutions Sp. z 0.0. z siedzibC! w Warszawie(zal'!cznik nr 27 ). 

Glos zabrala Agata Binkowska Czlonek Zarzqdu, kt6ra om6wila, przedstawila projekt 

uchwaly, a nastypnie poprosila 0 przyjycie przez Sejmik ww. projektu. 

Grzegorz Galuszka Przewodniczqcy Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Wspolpracy 

• z Zagranicq poinforrnowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu przez Komisje ( Opinia 

Nr 6115 stanowi zal'!cznik nr 28 do protokohl). 

Malgorzata Stanioch Przewodniczqca Kornisji Budietu i Finasow poinforrnowala 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu przez Komisje ( Opinia Nrl8115 stanowi zal'!cznik 

nr 29 do protokolu). 

Glos6w w dyskusji nie bylo. 

Przewodniczqcy Sejrniku Arkadiusz Bqk poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie rezygnacji z nabycia przez Wojew6dztwo Swiytokrzyskie 24 880 akcji imiennych 

Swiytokrzyskiej Agencji Rozwoju Regionu S.A. nalez'!cych do Equilibrium Solutions Sp. 
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z 0.0. z siedzib,! w Warszawie. Zapytal kto z radnych jest za podjyciem uchwaly, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymal siy od glosowania? 

Uchwala Nr IV/93115 w ww. sprawie zostala podjyta przez Sejmikjednoglosnie i stanowi 

zal'!cznik nr 30 do protokoru. 

Przewodnicz~cy Sejrniku Arkadiusz B~k oglosil przerwy na posiedzenia Komisji Sejmiku 

od godzinyl2:00 do 12.30. 

Ad.14 i 15 

Radni otrzymali projekty uchwal w sprawie: 

- zmiany uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego na lata 2015-2028 (zal,!cznik nr 31), 

- zmian w budzecie wojew6dztwa na 2015rok (zal,!cznik nr 32), 

- w sprawie zmian w budzecie wojew6dztwa na 20 15rok(zal,!cznik nr 33 ). 

Glos zabrala Maria Fidzhlska- Dziurzyitska Skarbnik Wojew6dztwa Swi~tokrzyskiego, kt6ra 

om6wila, przedstawila projekty uchwal, a nastypnie poprosila 0 przyjycie przez Sejmik ww. 

projekt6w. 

Malgorzata Stanioch Przewodnicz~ca Kornisji Budzetu i Finasow poinformowala 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projekt6w przez Komisje (Opinie Nr 15115 -17115 stanowi'! 

zal'!czniki nr 34, 35,36 do protokolu). 

Glos6w w dyskusji nie bylo. 

Przewodnicz~cy Sejrniku Arkadiusz B~k poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie 

zmiany uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego na lata 2015-2028 . Zapytal kto z radnych jest za 

podjyciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal siy od glosowania? 

Uchwala Nr IV/94115 w ww. sprawie zostala podjyta przez Sejmikjednoglosnie i stanowi 

zal'!cznik nr 37 do protokolu. 
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Przewodnicz~cy Sejrniku Arkadiusz B~k poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie zmian w budzecie wojew6dztwa na 2015r. Zapytal kto z radnych jest za podjyciern 

uchwaIy, kto jest przeciwny, kto wstrzyrnal siy od glosowania? 

Uchwaia Nr IV/95115 w ww. sprawie zostaia podjyta przez Sejrnikjednogiosnie i stanowi 

zal'lcznik nr 38 do protokoru. 

Przewodnicz~cy Sejrniku Arkadiusz B~k poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie zmian w budzecie wojew6dztwa na 2015r. Zapytal kto z radnych jest za podjyciem 

uchwaIy, kto jest przeciwny, kto wstrzyrnal siy od glosowania? 

Uchwaia Nr IV/96115 w ww. sprawie zostala podjyta przez Sejmik jednoglosnie i stanowi 

za1'lcznik nr 39 do protokoru. 

Ad.16 

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej 

na 2015r.(zal'lcznik nr 40). 

Glos zabral Krzysztof Dziekan Przewodnicz~cy Kornisji Rewizyjnej, ktory ornowil, 

przedstawil projekt uchwal, a nastypnie poprosil 0 przyjycie przez Sejrnik ww. projektu. 

Glos6w w dyskusj i nie by!o. 

Przewodnicz~cy Sejrniku Arkadiusz B~k poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie 

zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2015r. Zapytal kto z radnych jest za 

podjyciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzyrnal siy od glosowania? 

Uchwala Nr IV/97115 w ww. sprawie zostala podjyta przez Sejrnikjednoglosnie i stanowi 

zal'lcznik nr 41 do protokolu. 

Ad.17 

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie przyjycia apelu do RZ'ldu Rzeczypospolitej 

Polskiej 0 ujycie w Prograrnie Budowy Drog Krajowych na lata 2014 - 2023 inwestycji 

drogowej pod nazw'l "Budowa obwodnicy W'lchocka 0 drugosci 12krn" 0 kluczowym 

znaczeniu dla rozwoju polnocnej cZysci Wojewodztwa Swiytokrzyskiego (zal'lc'znik nr 42). 
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Przewodnicz~cy Sejrniku Arkadiusz B~k odczyta! ww. projekt uchwa!y z poprawkami 

naniesionymi przez Komisje Sejmiku, a nastypnie poprosil 0 przedstawienie Opinii przez 

Komisjy. 

Grzegorz Galuszka Przewodnicz~cy Kornisji Strategii Rozwoju, Prornocji i Wspolpracy 

z Zagraniq poinformowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu przez Komisje ( Opinia 

Nr 7115 stanowi zal'!cznik nr 43 do protokolu). 

Bartlorniej Dorywalski Przewodnicz~cy Kornisji Sarnorz~du Terytorialnego 

poinfom10wal 0 pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu przez Komisje ( Opinia Nr 3115 

stanowi zal'!cznik nr 48 do protokolu). 

Glos w dyskusji zabral Piotr Zol'!dek Czlonek Zarz'!du stwierdzil, ze w akapicie drugim w 

pierwszej linijce nalezy zamieni6 "w" na "z" oraz w dalszej cZysci projektu nalezy wykresli6 

zapis " tego zakladu i pozostalych". 

Przewodnicz~cy Sejrniku Arkadiusz B~k poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie przyjycia apelu do Rz,!du Rzeczypospolitej Polskiej 0 ujycie w Programie Budowy 

Dr6g Krajowych na lata 2014 - 2023 inwestycji drogowej pod nazw'! "Budowa obwodnicy 

W'!chocka 0 dlugosci 12km" 0 kluczowym znaczeniu dla rozwoju p61nocnej czysci 

Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego. Zapytal kto z radnych jest za podjyciem uchwaly, kto jest 

I przeciwny, kto wstrzymal siy od glosowania? 

Uchwala Nr IV/98115 w ww. sprawie zostala podjyta przez Sejmikjednoglosnie i stanowi 

zal'!cznik nr 49 do protokolu. 

Ad.IS 

W sprawach r6znych glos zabral Wiceprzewodnicz~cy Sejrniku Andrzej Prus , kt6ry 

podziykowal wszystkim kolezankom i kolegom za poparcie apelu. 

Przewodnicz~cy Sejrniku Arkadiusz B~k odczytal komunikat , ze Sejmik Wojew6dztwa 

Swiytokrzyskiego otrzymal zaproszenie do udzialu w XI Og61nopolskim halowym Tumieju 

Pilki Noznej radnych Samorz'!d6w Sejmik6w, Miast, Gmin i Powiat6w 0 Puchar wojewody 

Lubuskiego. Poinfonnowal r6wniez, ze 5. Sesja Sejmiku Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego 

planowanajest na 23 lutego 2015 roku. 



lnnych spraw nie zgloszono. 

Ad. 19 
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W zwil:lzku ze zrealizowaniem wszystkich punktow..porz,!dku obrad, Przewodnicz~cy Sejmiku 

Arkadiusz B~k dokonal zamknicrcia N. sesji Sejmiku Wojewodztwa Swicrtokrzyskiego. 

Przewodniczl:lcy Sejrniku 
{, }nO 

Arkadi~~k 

Sekretarze obrad: 

Radny Al1drzej Kryj 

dfj/kiJJ 
Proto~l sporzl:ldzila: 

Iwo~uter 


